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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 30 maj 2022 

 

Protokoll fört vid extra styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 30 maj 2022 på 

Nordhallands ridklubb. 

Närvarande:  Thomas Magnusson, Karolina Svensson och Johanna Halldén.  

Närvarande digitalt via Teams: Emma Mårtensdotter, Eva Åkerström, Lasse Åkerström och 

Maud Delling. 

Del av tid:  

Adjungerande: Jeanette Hedberg 

Inte närvarande: Linnea Bäckman, Jennie Dahlström, Thyra Romberg. 

Nordhallands Ridklubb, Innan mötet började fick vi en rundvandring på anläggningen och 

Susanne Bengtsson och Anna Eckerstig presenterade sig och föreningen. De berättade att de 

har gjort en hel del investeringar under de senaste åren med hjälp av Kungsbacka kommun 

och olika bidrag. De har en del utmaningar med bland annat att få ideella krafter att hjälpa 

till. De efterfrågar träffar där man diskuterar arbetsmiljöarbete och checklista för nya 

styrelsemedlemmar. 

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen, godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Emma Mårtensdotter. 

4. Föregående mötesprotokoll, Inget att erinra.  

5. Ekonomin, Vi gick igenom ekonomin som ser god ut med bra likviditet. Vi diskuterade om 

att höja arvodet för de som håller i utbildningar mm. Karolina och Jeanette tar fram ett 

förslag till nästa möte. 

6. Kansliet, Jeanette har varit på besökskonferens och tjänstemannaträff för alla 

distriktskonsulenter i Göteborg.  

7. DUS,  

8. Distriktsombudsperson, Inget att rapportera. 
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 30 maj 2022 

9. Rapporter (RAS, TS)  

RAS, planerar att ha en nätverksträff för ridskole- och verksamhetschefer i höst.   

Det blir även ett Hallandsmästerskap liknande förra året där ridskolorna filmar sina ritter och 

skickar in för bedömning samt en fysisk träff med teoriprov och praktiskt prov. 

De har även pratat om utbildning för våra ridlärare i distriktet. 

TS, inbjudan till Ryttarutveckling är utskickad men inte så många anmälda hittills.   

Inga klubbar som har anmält sitt intresse för Smiley-projektet än. 

TS har planerat in tävlingsledarträffar till hösten för att undvika tävlingskrockar och få fler 

arrangörer till våra divisioner. 

10. Övriga frågor  

a) Agria, på avstämningsmötet den 25 maj gick vi igenom vad som är på gång i distriktet.  

Vi diskuterade en avtalsförlängning – båda parter är nöjda med samarbetet och vill gärna 

förlänga 3 år. HRF och Agria funderar på om något i avtalet bör justeras till nästa år. Nytt 

förslag gås igenom vid nästa avstämningsmöte den 1 september. 

b) Ordförandeträffen den 14 juni, Björkäng är bokad men inte så många anmälda än.  

c) Nyhetsbrev #2, nästa nyhetsbrev ska komma ut den 30 juni. Jeanette mailar ut och 

påminner när det är dags att skicka in material. 

d) Jubileumsgåva, vi diskuterade om vi ska ge en buckla eller försöka få fram en 

jubileumsrosett som klubbarna kan dela ut vid tävling. Vi beslutade att uppvakta klubbar 

som firar 25, 50, 75 och 100 år.  

Thomas kontaktar Halmstad fältrittklubb som fyller 100 år i år och hör om de har någon 

lämplig tävling eller arrangemang på gång då vi kan dela ut rosetten. Jeanette undersöker på 

Inter Silvi om de har någon prisvärd. 

11. Nästa möte, blir den 19 juni kl 15.00 för alla förtroendevalda på TMAC i Hyltebruk. Nästa 

styrelsemöte är den 22 augusti kl. 18.30 på Björbäcks ryttarförening. 

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 

 

_______________________________  ______________________________    

Thomas Magnusson, ordförande  Emma Mårtensdotter, justeringsman      

 

 

_______________________________                                                                                          

Jeanette Hedberg, sekreterare    
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